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PROTOKÓŁ Nr 4/2024 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

Rady Miejskiej w Opocznie  

w dniu 25 września 2024 r. 

 

Ad. pkt. 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Barbara Wacławiak - Przewodnicząca Komisji - otworzyła posiedzenie Komisji i 

powitała wszystkich obecnych.  

 

Przewodnicząca komisji poinformowała, że Komisje Rady Miejskiej w 

Opocznie są transmitowane na żywo w Internecie. Transmisja obrad odbywa się 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i jest udostępniana w 

Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Gminy Opoczno. 

 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z protokołami z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt. 2. 

Przedłożenie porządku posiedzenia.  

 

Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia /załącznik nr 1 do protokołu/.  

Tematyka posiedzenia:  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z sierpnia br.  

4. Kontrola stanu bezpieczeństwa dzieci w placówkach oświatowych na 

terenie Gminy Opoczno.  

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia.   

 

Komisja przyjęła porządek posiedzenia, bez zmian.  

Ad. pkt. 3.  

Przyjęcie protokołu z miesiąca sierpnia br. 

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że protokół Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Opocznie Nr 3/2024 z dnia 22 sierpnia 2024r. był wyłożony do 

wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy, jak 

również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 
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Przewodnicząca zapytała, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 3/2024 z 

dnia 22 sierpnia 2024r. 

Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół w 

wersji przedłożonej z dnia 22 sierpnia 2024r.  

 

Komisja głosami: za – 4, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia 

Nr 3/2024 z dnia 22 sierpnia 2024r. 
 

Ad. pkt. 4.  

Kontrola stanu bezpieczeństwa dzieci w placówkach oświatowych  

na terenie Gminy Opoczno.  

 

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił informację (załącznik 

nr 2 do protokołu).  

W dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Kopera, Dyrektor Marek Ziębicki, 

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Waldemar Plewa, Przewodnicząca Barbara 

Wacławiak.  

 

Radny Tomasz Kopera - zwrócił uwagę na potrzebę szczególnej dbałości o 

bezpieczeństwo dzieci w placówkach oświatowych z uwagi na istnienie 

zagrożenia wejścia na teren szkoły osób postronnych. 

 

Komisja przyjęła informacje do wiadomości. 

 

Ad. pkt. 5 

Zapytania i wolne wnioski.  

 

Radni podjęli temat ostatniej kompleksowej kontroli gospodarki finansowej i 

zamówień publicznych przeprowadzonej przez Regionalną Izbę Obrachunkową 

w Łodzi. Kontrola została przeprowadzona za okres 2020-2023 i obejmowała 

zagadnienia dotyczące przede wszystkim: prowadzenia rachunkowości, 

sporządzania sprawozdań budżetowych i finansowych, zadłużenia, wykonania 

budżetu, w tym realizacji wydatków, sporządzania wieloletniej prognozy 

finansowej, realizacji dochodów z majątku, wydatków osobowych, udzielania 

zamówień publicznych i realizacji inwestycji, a także ewidencji i inwentaryzacji 

majątku.   

Pismo z wnioskami pokontrolnymi Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia                         

8 lipca br. stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Michał Konecki – Burmistrz Opoczna – poinformował, że informacja o sposobie 

wykonania zaleceń pokontrolnych została wysłana do RIO w dniu 6 sierpnia br., 

ale jeszcze nie otrzymaliśmy informacji zwrotnej. Zapewnił ponadto, że 

wszystkie uchylenia i nieprawidłowości zostały naprawione. Następnie poprosił 
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Dyrektorów Wydziałów, których dotyczyły wnioski pokontrolne o udzielenie 

szczegółowej informacji na temat zaleceń pokontrolnych i sposobu ich 

wykonania.  

 

Beata Pawlik – Zastępca Skarbnika – wyjaśniła na czym polegały 

nieprawidłowości dot. zakresu Wydziału Budżetowego i w jaki sposób 

zrealizowano zalecenia pokontrolne. 

Ewa Kazusek – Dyrektor Wydz. Wymiaru Podatków i Kontroli – wyjaśniła na 

czym polegały nieprawidłowości dot. zakresu Wydziału Wymiaru Podatków i 

Kontroli i w jaki sposób zrealizowano zalecenia pokontrolne. 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – 

wyjaśniła na czym polegały nieprawidłowości dot. zakresu Wydziału Zdrowia i 

Spraw Społecznych i w jaki sposób zrealizowano zalecenia pokontrolne. 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami - 

wyjaśniła na czym polegały nieprawidłowości dot. zakresu Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i w jaki sposób zrealizowano zalecenia pokontrolne. 

Beata Tworek – Dyrektor Wydz. Zamówień Publicznych - wyjaśniła na czym 

polegały nieprawidłowości dot. zakresu Wydziału Zamówień Publicznych i w 

jaki sposób zrealizowano zalecenia pokontrolne. 

 

Radny Tomasz Kopera - zgłosił zastrzeżenia co do funkcjonowania sportu w 

Gminie Opoczno, proponując utworzenie MOSIR-u w Opocznie oraz bezpłatnej 

szkółki piłkarskiej dla dzieci /zgodnie ze złożoną w dniu 25.09.2024r. 

interpelacją/. Zdaniem radnego powyższe zagwarantuje lepszą realizację zadań 

sportowych.                     

 

W dyskusji głos zabrali: Michał Konecki Burmistrz Opoczna, radny Tomasz 

Kopera, radna Barbara Wacławiak, radny Tomasz Łuczkowski, Janusz Klimek 

Sekretarz Miasta, w/w Dyrektorzy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Opocznie.  

 

 

Ad. pkt. 7 

Zamknięcie posiedzenia.  

 

 

Przewodnicząca podziękowała za udział w posiedzeniu, a następnie je zamknęła.  

 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia 14.10, godzina zakończenia posiedzenia 15.20 
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Komisja Rewizyjna w składzie: 

1. Wacławiak Barbara – Przewodnicząca             …………………………… 

2. Grabski Krzysztof - Zastępca Przewodniczącej         …………………… 

3. Dąbrowski Marcin – członek                                        ….………………. 

4. Kopera Tomasz – członek                                                ………………… 

5. Łuczkowski Tomasz – członek                                        ………………… 

6. Rurarz Tomasz – członek                                                ………………… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

B. Kędziora 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej 

 

 
 

 

 


